

Disclosure of the decisions taken at the Ordinary General Meeting (OGM) of Al Ahlia Insurance Company SAOG held at 3:30 p.m on 8th November 2018

The shareholder of the Company unanimously approved and passed the following resolutions:

1. proposal for distribution of an interim cash dividend for the shareholders in the sum of 5% of the issued share capital, from the retained earnings of the Company equivalent to baizas 5 for each share as of the date of this OGM as per the audited financial statements for the period from 1st of January 2018 to 30th June 2018; and
2. related party transaction to be entered into by the Company with OMINVEST to rent office premises at the OMINVEST Business Centre to be used as the Head Office and branch for the company.

For AL AHLIA INSURANCE CO. SAOG


AUTHORIZED SIGNATORY



الإفصاح عن القرارات التي اتخذت في اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة التأمين الأهلية ش.م.ع

يسرنا أن نوافيكم بأهم القرارات التي اتخذت في اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة التأمين الأهلية ش.م.ع، الذي تم عقده في تمام الساعة الثالثة والنصف من مساء يوم الخميس الموافق 8 نوفمبر 2018م:

- 1- تمت الموافقة بالإجماع على توزيع أرباح مرحلية على المساهمين كما بتاريخ الجمعية وذلك بنسبة 5% من رأسمال الشركة المصدر ، من الأرباح المحتجزة لدى الشركة بما يساوي 5 بيسات لكل سهم كما في تاريخ الجمعية العامة العادية وفقا للحسابات المالية المدققة للشركة عن الفترة المالية من 1 يناير 2018 وحتى 30 يونيو 2018.
- 2- تمت الموافقة بالإجماع على المعاملة التي سوف تبرمها الشركة مع الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع لغرض استئجار مكاتب بمركز أعمال الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع واستخدامها كمقر رئيسي وفرع للشركة.

شركة التأمين الأهلية ش.م.ع



المفوض بالتوقيع